



The Board of Directors, appointed by the shareholders in the Annual General Meeting on 28th March 2024 at 7.00pm via the electronic platform of Muscat Clearing and Depository met after appointment and appointed:

Mr. Masoud Humaid Malik Al Harthy as Chairman
Dr. Shabir Moosa Abdullah Al Yousef as Dy Chairman

The Board selected Dr. Shabir Moosa Abdullah Al Yousef as the Chairman of Nomination, Remuneration & Executive Committee (NREC). Mr. Mohamed Al Wahabi and Mr. Mahmoud Al Khatri as members of NREC.

The Board selected Engg M. Amin Mustafa as Chairman of the Audit Committee. Mr. Abdulaziz Al Harthy and Mr. Al Fadhel Al Omairi as members of Audit Committee.

The Secretary to the Board will be Mr. Sanjay Kumar Tiwari.

اجتمع مجلس الإدارة، المعين من قبل المساهمين في اجتماع الجمعية العامة العادية السنوي بتاريخ 28 مارس 2024 الساعة 7.00 مساءً عبر المنصة الإلكترونية لشركة مسقط للمقاصة والإيداع وتم تعيين:

الفاضل / مسعود حميد مالك الحارثي رئيساً لمجلس الإدارة
الدكتور / شبير موسى عبدالله اليوسف نائب لرئيس مجلس الإدارة

اختار مجلس الإدارة الدكتور / شبير موسى عبدالله اليوسف رئيساً للجنة الترشيحات والمكافآت واللجنة التنفيذية والفاضل / محمد الوهبي والفاضل / محمود الخاطري عضوين في لجنة الترشيحات والمكافآت.

اختار مجلس الإدارة المهندس م. أمين مصطفى رئيساً للجنة التدقيق. والفاضل / عبد العزيز الحارثي والفاضل / الفضل العميري عضوين في لجنة التدقيق.

سيكون أمين سر مجلس الإدارة هو الفاضل سانجاي كومار تيوارى.



AL MAHA CERAMICS SAOG
CR No. 1809148, P.O. BOX 482, POSTAL CODE 322,
FALAJ AL QABAIL, SOHAR, SULTANATE OF OMAN.
TEL: +968 26752322
EMAIL: info@almahaceramics.com
WEBSITE: www.almahaceramics.com
VAT No: OM1100012213



المها للسيراميك ش.م.ع
س.ت.رقم. ١٨٠٩١٤٨، ص.ب. ٤٨٢ الرمز البريدي: ٣٢٢
فلج القبايل، صحر، سلطنة عمان.
هاتف: ٢٦٧٥٢٣٢٢ +٩٦٨
البريد الإلكتروني: info@almahaceramics.com
الموقع الإلكتروني: www.almahaceramics.com
ضريبة القيمة المضافة: OM1100012213